
 

 

Treść interpelacji radnego Bartosza Wiśniakowskiego  

w sprawie kosztów obsługi długu samorządu województwa mazowieckiego 

i płynności finansowej Urzędu Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego 

W związku z jedenastą z rzędu podwyżką stóp procentowych Narodowego Banku Polskiego 
zwracam się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

1. Jaki wpływ na prognozowany koszt obsługi długu samorządu województwa mazowieckiego 
ma podnoszenie stóp procentowych przez Radę Polityki Pieniężnej? 

2. Na jakim poziomie kształtował się dług samorządu województwa mazowieckiego w latach 
2014-2021 i jakie były związane z tym koszty obsługi tego długu w poszczególnych latach? 

3. Na jakim poziomie zakłada się prognozowany dług samorządu województwa 
mazowieckiego na lata 2022-2028 i jakie są prognozowane koszty obsługi tego długu w 
poszczególnych latach? 

4. Jaki jest średni ważony koszt kapitału, którym samorząd województwa mazowieckiego 
finansuje swój dług w latach 2014-2028 (proszę o podanie wartości procentowej dla 
poszczególnych lat)? 

Jednocześnie wnoszę o przeprowadzenie analizy sytuacji i podjęcie działań mających na celu 
zmniejszenie kosztów obsługi długu w najbliższych latach jak także zabezpieczających pJ,{i]mość 
Urzędu Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego. 


